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Protokoll styrelsemöte 
Linköpings Koloniträdgårdar  
Org. nummer 822003 - 6407 
26 september 2023 

Närvarande Annette Ingvarsson, ordförande 
Örjan Roos, kassör 
Gun Netzell, Emmalund, ledamot 
Linda Tilly, Emmalund, ledamot 
Gerd Wennberg, Emmalund, suppleant 
Samir Barsom,Ullevi, ledamot 
Abbe Mardiny,Ullevi, ledamot 
Riad Salem,Ullevi,suppleant 
Pierre Svensk, Valla, ledamot 
Annika Trygg,Valla, suppleant 
Kinna Ekman, Ådala, ledamot 
Robert Licardo, Ådala, suppleant 
 
 

Ej närvarande 
   
Elisabeth Eriksson, Ådala,ledamot 

 
   

 
1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
2.  
3. Godkännande av dagordning 

Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen. 
 

4. Föregående protokoll 
Godkänd 
 

5. Per capsulam-beslut sedan förra styrelsemötet 
Inga 
 

6. Återkopplingar 
Ullevi dödsbo ny boupptecnking upprättas då  kolonistugan inte var upptagen. 
Personalen är klar med klippningen i föreningens staket från utsidan. 
 

7. Ekonomi 
Publikt budgetmöte på Fontänen den 31 oktober. 
Kassör föreslog att det av årsmötet beslutade kapitalet sättas in på ett räntbärande konto.  
Styrelsen ansåg att det var ett bra förslag men inget beslut togs.  

 
8. Arbetsutskottet 

AU lämnar förslag att en dränering görs på Ullevi i mitten på (B-området) då vattnet blir stående lång 
tid och så pass mycket så djupen ligger till grund för drunknings risk.  
Administationen bär denna kostnad. Offert tas in. 

Styrelsen beslutar enligt förslag  
AU lämnar förslag att egen stamledning dras på Ullevi till B-området så att vattentillförsel blir bättre. 
Administration bär denna kostnad. Offert tas in. 

Styrelsen beslutar enligt förslag 
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AU lämnar förslag att man utreder om möjlgt att ändra lottstorleken på Ullevi B-området så det blir 
större än 225 kvm så att stuga är möjligt att uppföra på lotterna. 

Styrelsen beslutar enligt förslag. 
AU lämnar förslag att dränera vattenmätarbrunnen på Valla så de nyliga installerade kranarna inte 
förstörs och att administration bär denna kostnaden. Offert tas in. 

Styrelsen beslutar enligt förslag. 
AU lämnar förslag att undersöka vart vattnet kommer ifrån på Ådalas gräsyta norr om parkeringen 
fem.  

Styrelsen beslutar att AU får i uppdrag att undersöka vart vattnet kommer ifrån och att 
administationen bär denna kostnad.  

AU frågade styrelsen vem som beslutar om vilken offert som ska godkännas. 
Styrelsen beslutar att hela styrelsen beslutar om vilken offert som ska godkännas. 

AU lämnar förslag stänga av vattnet v 43. 
Styrelsen beslutar enligt förslaget.  
Personalen stänger av vattnet på Emmalund, Valla och Ådala och är behjälpliga på Ullevi. 

Frågan vem som avslutar säsongen framkom under samtal.  
Förslag att stänga säsongen med  hjälp av personalen lades fram. 

Styrelsen beslutar enligt förslag. 
AU länmar förslag att avvyttra flakbilen. 

Styrelsen beslutar att kontrollera hur stora kostnaderna är för att laga flakbilen. 
 

9. Personal 
Utvärdering av sommarpersonal 
Styrelsen förde en diskussion om hur personalen fungerat under säsongen med inriktning sommaren. 
Frågor och förslag på olika lösnningar för nästa säsong lades fram men diskussionen hamnade i att en 
översyn av personal behovet inför nästa säsong är en för omfattande fråga och ska diskuteras på ett 
särskilt möte. 
Ordförande informerade om att båda de årsanställda avslutar sin anställning under hösten..  

10. Återarrendering av lotter 
Ordförande informerade att 4 st lotter har utarrenderats under 2023, 2 st lotter kvarstår att 
arrenderas ut under 2024. 
 

11. Skrivelser 
Inga inkommit 
 

12. Områdesrapporter 
-Emmalund – 
- Ullevi –  
- Valla –  
- Ådala –  
 

13. Byggtillstånd 
- Emmalund –  
- Ullevi –  
- Valla – 1 bygglov  
- Ådala – 1bygglov  
 

14. Överlåtelser 
-Emmalund –  
-Ullevi-  1 överlåtelse  
-Valla-   3 överlåtelser 
-Ådala– 3 överlåtelser 
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15. Förbundet 

 

16. Regionen 
Är förnärvarande inaktiv. 

 
 

17. Arbetsgrupper 
 

18. Anticimex 
 

19. Naturcentrum 
 
 

20. Övrigt 
 

21. Punkter som informeras ut till medlemmar 
Under punkten 7 det publika budgetmöte på Fontänen den 31 oktober. 
 

22. Mötets avslutande 

Ordförande tackade för dagens möte 

 

 

Ordförande Annette Ingvarsson   Protokollförare Örjan Roos 

 

………………………………………………..   …………………………………………. 

 

 

Justerare Linda Tilly      Justerare Gerd Wennerberg 

 

……………………………………………………   ………………………………………….. 
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